



Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374

## **PROTOKOLL NR 3 2024**

Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 13 mars 2024  
kl.19.00

### **Närvarande:**

**Ordförande;** Fredrik Nilsson

**Ordinarie ledamöter;** Lena Petri, Aleksandra Palumbo, Mona Plånborg -Grenholm,  
Marika Pontén, Annika Holm, Maria Dellhamn samt Lillan  
Holmberg

**Anmält frånvaro;** Johanna Hampf, Beatrice Utterström, Annette Sundell

### **§47 Val av justerare**

Maria Dellhamn valdes att justera dagens protokoll

### **§48 Mötets öppnande**

Ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet och hälsade särskilt Jenny Havenäs och Carina Engberg

### **§49 Fastställande av dagordning**

Paragrafen valberedningen läggs först

### **§60 Valberedning**

Jenny Havenäs presenterade valberedningens arbete. Valberedningen har upplevt sitt arbete som väldigt positivt. Maria Dellham kommer att vara förslag till ny ordförande. Kassören Susanne Gustafsson har tackat ja till att fortsätta som kassör utom styrelsen, om styrelsen önskar kalla henne. Förslag till nya medlemmar; Doris Backe, södra, Frida Nordlander, norra, Camilla Waltersson, mellan, Ann-Louise Lindgren, norra. Valberedningen kunde tänka sig omval (Lotta och Carina är i tur att avgå).

### **§50 Föregående protokoll**

Protokollen 1 & 2 läggs ut i vår FB grupp

### **§51 Ekonomisk rapport**

Fortsatt god

Lena har uppvakttat 2 hedersmedlemmar som fyllt jämnt

### **§52 Medlemsrapport**

4135 medlemmar, en glädjande ökning på 11 st. Gällande sponsorerna så får de som önskar beställa varor skicka en kopia på sitt medlemskort till respektive företag.

### **§53 AU beslut**

Det har inte tagits några AU beslut.

### **§54 Kommittéer och arbetsgrupper**

- **Avel och hälsa**

Inget att rapportera

- **RUU**

Marika och Mona upplever arbetet som väldigt tungrovt. Mona presenterade en ansökan som inkommit gällande ett föredrag om herpes och NE, priset är 4000 sek.

**Beslut:** Ansökan godkändes

### **§55 Utställningskommittén**

Inget speciellt att rapportera

## **§56 Kommunikationskommittén**

### **Hemsida**

Annika Holm informerade om att efterlysningen om någon som vill ha hand om vår webb har varit lyckad och ett möte kommer att hållas med 2 intresserade inom kort. Annika kommer även att sitta kvar i gruppen en tid efter pf trots att hon går ur styrelsen. Detta är övriga styrelsen väldigt tacksamma över.

### **Sponsorer**

Aleksandra informerade om att avtalen men alla sponsorer äntligen är klart.

### **- Grafisk profil**

Johanna har tagit in offert på grafisk profil. Vi har fått in 2 offerter. Förslaget är att vi antar offerten från Mikael samt ingår ett service avtal med en lämplig part.

**Beslut:** Vi antar offerten från Mikael Engblom.

## **§57 Möte med avdelningarna**

Mötet blev lyckat och responsen har varit positiv.

Vi planerar ett möte till i maj och därefter hålls möten med avdelningarna 4 ggr/år

## **§58 Pudelfullmäktige**

Annika presenterade handlingarna inför PF. Annika lägger ut verksamhetsberättelse och plan så vi kan kommentera.

## **§59 Möte med avdelningarna**

Fredrik skickar ut länk och Lena meddelar avdelningarna.

## **§61 Verksamhetskonferensen**

Sista anmälningsdag är 15 mars, vi påminner ännu en gång avdelningarna om att anmäla sig.

## **§36 Rapporter**

Lena har varit på Specialhunds konferens.

**Beslut:** Lena svarar på remissen

Fredrik och Aleksandra har deltagit i webinar utställnings- och exteriördomarmötet i SKK

Fredrik och Lena har deltagit i SKKs webinar om avel och exteriör

## **§62 Inkomna skrivelser**

Vi har tagit del av inkomna skrivningar och Lena har besvarat dessa.

## **§63 Avdelningsprotokoll**

Bordläggs till nästa möte

## **§64 SKK- protokoll och information**

Vi har tagit till oss informationen som Sonja så förtjänstfullt har sammanställt.

## **§65 Beslutslista**

## **§66 Kommande möten och aktiviteter**

6-7 april Pudelfullmäktige

20-21 april Verksamhetskonferens

## **§67 Övriga frågor**

Fanns inte några övriga frågor

## **§68 Något som ej får offentliggöras innan justering?**

**§69 Mötets avslutande**

Mötet avslutades kl.21.45

**§45 Nästa möte**

Nästa möte 26.3 kl.19.30

---

**Lillan Holmberg, sekreterare**

---

**Fredrik Nilsson, ordförande**

---

**Maria Dellhamn, protokolljusterare**